



မိမိအလံာ်နဲာ်ကျဲလၢကိာ်တၢ်ရဲာ်တၢ်ကျဲအဂီၢ် 2023-24

လၢအိကူး 2023

ဆူ YouthCity မိမိအိး ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်,

တူၢ်လိာ်မုာ်နၢလၢ 2023-24 YouthCity ကိာ်တၢ်ရဲာ်တၢ်ကျဲန့ၢ်လီၤ. လၢအပူၤကွၢ်တဘျုးလၢန့ၢ်, ပကရူၢ်တဖၣ် အတၢ်မၤအါ တ့ၢ်ဝဲဒီး တၢ်တီၢ်ကျဲဒီး တၢ်ကတဲာ်ကတီၤ တနံာ်ဂီၢ်တၢ်ရဲာ်တၢ်ကျဲလၢ အလီၤသ့ၣ်ဟူးသးဂဲၤဒီးအိာ်ပုၤဝဲဒီး တၢ်သ့ၣ်ဖံးသးညီ ဒီး ပသ့ၣ်ပိၤသးဝးလၢ နၢဒီးနဟံာ်ဖိဃီဖိအန့ၢ်လီၤပာ်ဃုာ်တၢ်ဒီးပုၤအသိန့ၢ်လီၤ.

တနံာ်အံၤ, ကိာ်အသးနံာ်ပုၤသးစၢ်လၢ Salt Lake City ဒီဘျုးလၢအဆဲးလီၤမံၤလၢ YouthCity ကိာ်တၢ်ရဲာ်တၢ်ကျဲအပူၤ ကန့ၢ်လီၤ ပာ်ဃုာ်လၢ တၢ်ကွၢ်ဘၣ်ကွၢ်သ့တၢ်မၤလိတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢအဘျုးအိာ်တဖၣ်အပူၤလၢ ကယုထံာ်သ့ၣ်ညါ STEM တၢ်ထံာ် တၢ်ဆိကမိာ် တဖၣ်, မၤလိဘၣ်ဃး တၢ်အိာ်ဆူၣ်အိာ်ချ့ဒီး တၢ်အိာ်မုာ်အိာ်ပၤ, န့ၢ်လီၤပာ်ဃုာ်လၢ တၢ်တီၢ်ကျဲတဖၣ်လၢ အမၤစၢၤ ပုၤတဝၢ, လဲၤဟး လီၢ်ကဝီၤခိလ့ၣ်ကိာ်ဒီးဖျၢာ်ဖိတဖၣ်, ဒီး မၤဂ့ၤထီၣ် တၢ်သ့စူးကါကျိာ်စ့အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၢ်လီၤ. ဒ်အပူၤကွၢ် အသိး, YouthCity ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်ရဲာ်ကျဲတီၤ, တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ ဒီး တၢ်လဲၤဃုထံာ်သ့ၣ်ညါတၢ်လၢ တၢ်မၤပျီအပူၤတဖၣ်လၢ တၢ်တုတီၢ်ကျဲအိၤလၢ ကယုထံာ်သ့ၣ်ညါ ပုၤတဝၢပုၤမၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီး တၢ်လိာ်တၢ်ကျဲတဖၣ်လၢ ပ့ၢ်ဒိာ်အပူၤ, ကမၤအါထီၣ် တၢ်မၤလိတၢ်လၢ တမ့ၢ်ကျိၤကျဲညီန့ၢ်တဖၣ်အပူၤ, ကဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘၢသးစၢ်လၢ ကမၤကွၢ်တၢ်အသိတဖၣ်ဒီး ကမၤလဲၤထီၣ် အဝဲသ့ၣ် အတၢ်ရဲာ်တၢ်ကျဲတဖၣ်ဒီး တံၤသကိးကရူၢ်တဖၣ်န့ၢ်လီၤ. သးစၢ်ခဲလၢကန့ၢ်လီၤပာ်ဃုာ်လၢ တနံာ်တဘျီ တၢ်ကွၢ်ဘၣ် ကွၢ်သ့ တၢ်လဲၤဃုထံာ်သ့ၣ်ညါတၢ်လၢတၢ်မၤပျီအပူၤတဖၣ်ဒီး ကယုထံာ်သ့ၣ်ညါစ့ၢ်ကိး ဒွဲလၢကွၢ်သ့ဒီး တၢ်ဒုးအိာ်ထီၣ်တၢ်အသိ, တၢ်လိာ်ခိာ်လိာ်ကွဲဒီး တၢ်သ့ၣ်ဖံးသးညီ, သးသမ့တၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်ဒီး STEM အတီၤတဖၣ်န့ၢ်လီၤ. ဒ်တၢ်အံၤဘၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ် အိၤလၢ အပူၤကွၢ်တၢ်ကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်အသိး, ပသ့ၣ်ပိၤသးဝးလၢ ပကမၤကဒီး ပတံၤသကိး တၢ်ကဲခိာ်ကဲန့ၢ် အတၢ်ရဲာ်တၢ်ကျဲ အသိဆူညါဒီး တယံာ်ဘၣ်န့ၢ်ကဟ်ဖျါထီၣ် ဖိသၣ် 14 ဂၤလၢကမၤတၢ်ဒ် YouthCity တၢ်ကဲခိာ်ကဲန့ၢ်ကိာ်ကးကရၢန့ၢ်လီၤ. တၢ်အံၤ ကမ့ၢ်ဝဲကိာ်အနံာ်လၢအလီၤဘီလီၤမုာ်န့ၢ်လီၤ!

ပပုၤမၤတၢ်ဖိလၢ တၢ်သိာ်လိာ်အိၤဂ့ၤဂ့ၤ, ပုၤဂံၢ်ပုၤဘၢ, ဒီး အိာ်ဒီးတၢ်သးအိာ်မၤစၢၤတဖၣ် အသ့ၣ်ပိၤသးဝးလၢကစးထီၣ်မၤတၢ်ဒီး နၢဒီး နဖိတဖၣ်န့ၢ်လီၤ. လၢအဖိလၢန့ၢ် ပဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢနလိာ်ဘၣ်လၢ ကမၤလီၤတံာ် ပအိာ်ဝဲဒီး ကိာ်အနံာ်လၢ အပူၤဖျဲးဒီး တၢ်ဘၣ်ယိာ်ဒီး အကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်တနံာ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. စံးဘျုးနၢလၢ အနာ်န့ၢ်ပုၤဒီး နဖိတဖၣ်ဒီး သ့ၣ်ညါလၢ ပသ့ၣ်ပိၤသးဝးလၢ ကမၤတၢ် ဒီးသုတဂၤစ့ၢ်စ့ၢ်န့ၢ်တက့ၢ်. ဝံသးစူးဆဲးကျိးပုၤဒ်တၢ်လိာ်အိာ်အသိးန့ၢ်တက့ၢ်.

ဆုၤဟ့ၣ်ယတၢ်ဆၢဂ့ၤအဂ့ၤကတၢ်!

Elizabeth Rich
Associate Director Youth & Family Division
Elizabeth.rich@slcgov.com

တမ်းတမ်းအနုပညာရပ်တော်-

YouthCity တမ်းတမ်းကျေးတော် လူပုဂ္ဂိုလ်မာယံ Salt Lake City ကိုကိရ်အလံာ်နံာ်လံာ်လါဒီး ဖံးမာတမ်းရဲာ်တမ်းကျေးတော် လါ နံာ်သီတော်ဖဲ ကိုအိာ်ဝဲအဆါကတိာ်အပူာ်နံာ်လါ. ဖဲ Salt Lake City School Districts အကိုတော်ပံးအခါ, ပတဟ့ာ်လါ YouthCity တမ်းတမ်းကျေးတော်ဘာ်နံာ်လါ.

ခီဖျိတမ်းကါဝဲာ်သီလ့ာ်တော်, တမ်းတမ်းကျေးပုဂ္ဂိုလ်မာတမ်း ဝဲစိာ်တီဆုာ် ဖဲသ့ာ်တော်လါ အဝဲသ့ာ်အကိုတော်ဆူ YouthCity အတံာ်လါ တော်နံာ်လါ. လါတမ်းသကိးတမ်းဒီး ကိုတံာ်တီခိာ်ရဲာ်မဲအပူာ် ပုဂ္ဂိုလ်မာတမ်းအိာ်ခိးတံာ်လါကိုတော်ဖျါတော်စုာ်စုာ်အချါဖဲ တံာ်လါလါတံာ်ဟံပနီာ်အါနံာ်လါ. ဖဲသးစါခဲလံာ်တော်ဟ့ာ်ထီာ်တံာ်ဂ့ာ်တံာ်ကျါဝဲတော်ဘျီဃီနံာ် သီလ့ာ်ကဟးထီာ်လါ ကိုအစုာ်လါခိာ်ခိာ်ဒီးလဲတော်ဖဲ YouthCity နံာ်လါ.

မိာ်ပာ်/ပုဂ္ဂိုလ်ထွဲတမ်းဖဲတော်အိာ်ဒီးမုဒါလါ ကဟဲကိးက့အဝဲသ့ာ်အဖဲတော်လါ YouthCity ကိးနံာ်ဒဲးနံာ်လါ. သးစါခဲလံာ် တံာ်ကဘာ်ဟဲကိးက့အါဖဲ ဟါခီ 6 နံာ်ရဲာ်ကိးနံာ်ဒဲးနံာ်လါ. မိာ်ပာ်တော် ဟံဖျါထီာ်ဝဲလါ တံာ်ဆဲးလါမံာ်လံာ်ကိုဒီအပူာ်လါ အဝဲသ့ာ်အဖဲကဆဲးလါမံာ်လါကဟးထီာ်လါအနီာ်ကစါဒဲာ်ဝဲ ဒီး/မုတမ့ာ် ပုဂ္ဂိုလ်မာတံာ်ခိာ်ပုဂ္ဂိုလ်မာတော်လါ ကဆဲးလါမံာ်လါ ကဟဲကိးအဝဲသ့ာ်လါ တမ်းတမ်းကျေးပူာ်သ့လါ.

မုာ်နံာ်လါအရဲဒိာ်တော်-

- မုာ်ယုာ်, လါအီကူး 22 သီ
- မုာ်ဆာ်, လါစဲးပတုာ်ဘာ် 4 သီ
- လါအီးကထိဘာ် 12 - 13 သီ
- မုာ်ဆာ်, လါအီးကထိဘာ် 16 သီ
- လါနီာ်ဝဲဘာ် 22-24 သီ
- လါဒိာ်စဲဘာ် 21 သီ - လါယနူအါရဲာ် 3 သီ
- မုာ်ဆာ်, လါယနူအါရဲာ် 15 သီ
- မုာ်ဆာ်, လါဖျါတြါအါရဲာ် 19 သီ
- လါအ့ဖျါ 1 - 5 သီ
- မုာ်ဖိဖး, လါမံာ် 24 သီ

- YouthCity 2023-24 ကိုဝဲတံာ်ရဲာ်တံာ်ကျါအခိာ်ထံးတနံာ်
- ပုဂ္ဂိုလ်မာတမ်းအမုာ်နံာ် – YouthCity တအိာ်ဘာ်
- တံာ်ဂီာ်ထီာ်သီကတိာ်တံာ်အိာ်ဘာ်ကသုာ် – YouthCity တအိာ်ဘာ်
- ကိုတအိာ်ဘာ် – YouthCity တအိာ်ဘာ်
- Thanksgiving တံာ်အိာ်ဘာ်ကသုာ် – YouthCity တအိာ်ဘာ်
- တံာ်ဂီာ်ခါတံာ်အိာ်ဘာ်ကသုာ် – YouthCity တအိာ်ဘာ်
- MLK မုာ်နံာ် – YouthCity တအိာ်ဘာ်
- ကီာ်ခိာ်မုာ်နံာ် – YouthCity တအိာ်ဘာ်
- တံာ်ကီာ်ထီာ်သီကတိာ်တံာ်အိာ်ဘာ်ကသုာ် – YouthCity တအိာ်ဘာ်
- YouthCity 2023-24 ကိုဝဲတံာ်ရဲာ်တံာ်ကျါ အလါခဲကတံာ်တနံာ်

YouthCity လံာ်နံာ်လံာ်လါအါ ဆီတလဲသ့ဒီး မိာ်ပာ်ဒီးပုဂ္ဂိုလ်ထွဲတမ်းဖဲခဲလံာ် ကဘာ်တံာ်ဘီးဘာ်သ့ာ်ညါအါ ဒ်အကြါဝဲဘာ်ဝဲ အသီးလါ.

တမ်းတမ်းကျေးအတံာ်ဆဲးကျိးတံာ်ဂ့ာ်တံာ်ကျါ-

YouthCity တမ်းတမ်းကျေးတော်	YouthCity အလါ ကတိာ်ပုဂ္ဂိုလ်မာတံာ်ခိာ်ကဲနံာ်	လိတဲစိ	အံမု(လ)
Central City	Erica Andino	801-381-6836	Erica.Andion@slcgov.com
Fairmont Park	Lauren Underwood	801-573-6519	Lauren.underwood@slcgov.com
Fairpark	Angel Gomez	385-495-8960	Angel.Gomez@slcgov.com
Liberty Park	Jess Ung	801-558-8223	Jess.Ung@slcgov.com
Ottinger Hall	Connie Paredes-Poza	801-573-1349	Connie.paredes-pozas@slcgov.com
Sorenson Unity 3-6	Lola Paredes	801-879-9678	Dolores.Paredes@slcgov.com
Sorenson K-2	Fernando Puga – Interim	385-495-8960	Fernando.Puga@slcgov.com

2023-24 ကိုဝံးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ

ဒ်နံၣ်လၢအပူၤကွံာ်တဖၣ်အသိး, YouthCity ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢအကြးဒီးသးနံၣ်အဂီၢ်အကလုာ်ကလုာ်တဖၣ်လၢ အသန့ထီၣ် အသးလၢတၢ်မၤလိတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢအဘျူးအိၣ်တဖၣ်လၢ ပညိၣ်ဝဲဒဲၣ်လၢကူသ့ ဒီး တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်အသီ, တၢ်လိာ်ခိၣ်လိာ်ကွဲးဒီး တၢ်သ့ၣ်ဖုံသးညီ, သးသမူတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်, STEM ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်ထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်လၢတၢ်ချၢန့ၣ်လီၤ. တီၤဒီးတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ်ဘၣ်တၢ်တ့တီၢ်ကျဲၤအီၤလၢ ကဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါတၢ်မၤလိဒီး မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်ဘျးစဲတဖၣ် လၢပုၤတဝါ အပူၤန့ၣ်လီၤ.

ကိုနံၣ်တနံၣ်အံၤ ပညိၣ်ပိာ်သးဝးလၢ က ပညိၣ်ပတၢ်မၤလိလၢ တၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်တီၤလၢအဖီလၢတကပၤန့ၣ်လီၤ-

မုၢ်န့ၣ်တဖၣ်	တၢ်မၤလိအတၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်တီ	တၢ်ရဲၣ်တၢ်လိာ်သးအတၢ်တၢ်ဘၣ် တၢ်မၤလိအတၢ်ပညိၣ်လိာ်ကဝီ	YouthCity ပုၤမၤကဲထီၣ် တၢ်လိာ်ခိၣ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတၢ်
တၢ်တူၢ်လိာ်မုၢ်တၢ်အနွံ လၢအီၤကူး 21 - လၢစဲးပတုာ်ဘၣ် 1	တၢ်မၤသ့ၣ်ညါန့ၣ်	တၢ်တမံၤအစီကမီၤန့ၣ်မ့ၢ်တၢ်မၤန့ၣ်လဲၣ်.	တၢ်ဃုထၢ 2023 တၢ်ဂီၢ်ထီၣ်သီကတီၢ် YouthCity တၢ်ကဲခိၣ်ကဲန့ၢ် ကီၢ်ကးကရၢဖိတဖၣ်
တၢ်ဂီၢ်ထီၣ်သီကတီၢ် 1 2023 လၢစဲးပတုာ်ဘၣ် 5 - လၢအီၤကထိဘၣ် 20	စဲအံၤတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်	တၢ်လီၤဆီလိာ်သး & တၢ်ဒုးပၣ်ဃုာ်တၢ် တၢ်သ့တူၢ်တၢ် & ပုၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်ထဲသိးတုၤသး	တၢ်မၤကဆဲးကဆီတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအ ခိၣ်ဃၢၤဝးဝးတၢ်မၤစၢၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤ
တၢ်ဂီၢ်ထီၣ်သီကတီၢ် 2 2023 လၢအီၤကထိဘၣ် 23 - လၢခိၣ်စဲဘၣ် 20	အၢၣ်လီၤသးဒီဖျါန့ၣ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ် အိၣ်ချ့	တၢ်ဒီသ့ၣ်ဒိသး & တၢ်ဆိကမိၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဟံၣ်ထံနီၤဖးတၢ် တၢ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်ပၢၤနီၢ်ကစၢ်သး & တၢ်သးအိၣ်မၤစၢၤတၢ်	တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ & တၢ်အိၣ်မုၢ်အိၣ်ပၢၤတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတၢ် တီၢ်ကျဲၤလၢတၢ်လီၤအပူၤ
တၢ်ဂီၢ်ခါ 2024 လၢယန့ၣ်အါရံၣ် 9 - လၢမၢ်ရှး 22	တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤအကတီၢ် ဖိသ့ၣ်တဖၣ်အတၢ်ချၢ Bills of Rights	တၢ်ဆဲးကျဲၤဆဲးကျိး & တၢ်ဘျါရဲၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ကီ တၢ်ပၤဆုၤရဲၣ်ကျဲၤတၢ် & တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ	MLK အမုၢ်န့ၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ
တၢ်ဂီၢ်ထီၣ်သီကတီၢ် 2024 လၢမၢ်ရှး 25 - လၢမ့ၤ 24	YouthCity ဖျါစိမိ CityVille	တၢ်ဘျါရဲၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ကီ & တံၤသကိး တၢ်ရဲၣ်တၢ်လိာ်တဖၣ် တၢ်သ့ဒုးကဲထီၣ်တၢ်အသီ, တၢ်ရဲၣ်တၢ်ဘၣ်ထွဲ & တၢ်သးအိၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်	တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ & တၢ်အိၣ်မုၢ်အိၣ်ပၢၤတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတၢ် တီၢ်ကျဲၤလၢတၢ်လီၤအပူၤ

တၢ်လဲၤယုၤသ့ၣ်ညါတၢ်လၢတၢ်မၤပျီတဖၣ်အပူၤ-

ကိးနွံဒဲးန့ၣ်, ပုၤသးစၢ်တဖၣ်ကလဲၤဟးလိာ်ကွၢ်ဆူ လိာ်ကဝီၤ အတၢ်ဟံၣ်ကွၢ်ကီၤလီၤ, မုၢ်ဝဲၤတၢ်မၤတဖၣ်, ဒီး တၢ်လီၤလီၤသးစဲ အကလုာ်ကလုာ် လၢကမၤစၢၤမၤဂ့ၤထီၣ် တၢ်ဘျးစဲၤလၢအဘျးအိၣ်တဖၣ်ဆူ ပပုၤတၢ်အိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အပူၤမၤတၢ်ဖိ ရဲၣ်ကျဲၤဒီးတုာ်တၢ်ကျဲၤတုာ် တၢ်ဟးလိာ်ကွၢ်လၢတၢ်ချါလၢတၢ်ပညိၣ်ဟံၣ်အီၤလၢကမၤစၢၤ YouthCity ဖိသ့ၣ်တဖၣ် ကမၤတၢ်မၤလိမၤဒီးအတၢ်ဘျးစဲတဖၣ်, သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဒိတံၢ်ဒိသကိးတဖၣ်, ဒီး ဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်ဘျးရဲၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ကီၤတၢ်သ့တၢ်ဘၣ် တဖၣ်လၢအကြးဒီးသးန့ၣ်တဖၣ်လီၤတံၢ်လီၤဆဲးန့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၣ်တၢ်ပလီၤပဒီသးခဲလၢာ်တဖၣ် တၢ်ကမၤလၢထီၣ် ပုၤထီၣ်အီၤလၢ ကမၤစၢၤပၤပၤဃာ် တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤန့ၣ်လီၤပုၤဃာ်တၢ်တဖၣ်, တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်, ဒီး ပုၤတၢ်ဖိတဖၣ်ပူၤဖျဲးဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တလၢတဘျီပုၤတၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤပုၤမၤတၢ်တၢ်ဂၤစုာ်စုာ် ကဟ့ၣ်လီၤ ဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်ဒီး မူးတဖၣ်အလံာ်န့ၣ်လံာ်လၢတဘျီပုၤဃာ် တၢ်လဲၤယုၤသ့ၣ်ညါတၢ်လၢတၢ်မၤပျီအပူၤတဖၣ်ဒီး တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဘျးအလဲတဖၣ်-

တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဘျးအလဲတဖၣ်ဘၣ်တၢ်ဆၢတံာ်အီၤသန့ၤထီၣ်အသးလၢ ဟံၣ်ဖိဃီဖိအနီၣ်ဂံၢ်ဒီး ကျိၣ်စ့တၢ်ဟဲန့ၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤကွၢ်ဘၣ် တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအတၢ်ဘိၣ်လၢ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲၤအဂၤအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဘျးအလဲလၢ တၢ်တဟ့ၣ် ဒီးအီၤခဲလၢာ်တဖၣ် ကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤအလၢအပူၤတချး ကွီဖိထီၣ်ဝဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤသ့ဒဲးဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဒ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၣ် တၢ်ပလီၤပဒီသးတခါအဂီၢ်, ပဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါ ဟံၣ်ဖိဃီဖိခဲလၢာ်တဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဘျးအလဲတဖၣ်လၢ အ့ထၢာ်နဲးအဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ခဲး မ့တမ့ၢ် money order တဖၣ် တၢ်ကတူၢ်လိာ်အီၤဒ်အလိၣ်အိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. Senior Community Program Managers ဒီး Community Programs Managers ကဆဲးကျိး ဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်ဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲၤဘၣ်ဃး တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဘျးအလဲလၢတၢ်တဟ့ၣ်ဒီးအပူၤတမံၤဂ့ၤတမံၤဂ့ၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၣ် ဒီး တၢ်မၤကဆဲးကဆိ အတၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်-

ဒ် တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၣ်ဒီး တၢ်ပူၤဖျဲးဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤဒီဖျိ Utah Health Department အသိး တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၣ်တၢ်ပလီၤပဒီဟံၣ်စၢၤသးလၢအဖိလၢာ်တဖၣ် တၢ်ကမၤန့ၣ်လီၤအီၤဆူ 2023-24 YouthCity ကွီဝံၤ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အပူၤန့ၣ်လီၤ. သးစၢ်လၢတလူၤပိာ်မၤထွဲ တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်အံၤန့ၣ် တၢ်ကထုးထီၣ်ကွၢ်အီၤလၢ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်ကလူၤပိာ်မၤထွဲ တၢ်မၤကဆဲးကဆိတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤလၢအလီၤတံၢ်လီၤဆဲးလၢ ကမၤသံကွၢ် တၢ်ဆါအဃာ်လၢ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အမဲာ်ဖိခိၣ်တဖၣ်ဒိတနံၤအတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တခါစုာ်စုာ်န့ၣ် တၢ်ကမၤကဆဲး ကဆိအီၤလီၤတံၢ်လီၤဆဲးကိးနံၤဒဲးဖဲ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအန့ၣ်ရဲၣ်တဖၣ်ဝံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အပဲတြီတဖၣ် တၢ်ကကးတံာ်အီၤဖဲ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်ရဲၣ်တဖၣ်အကတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်သ့စု-

တၢ်သ့စုခဲအံၤခဲအံၤန့ၣ် တၢ်ဒုးပုၤဃာ်အီၤဒိတနံၤအတီၢ်ပူၤဒီး တၢ်ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါအီၤဖဲ တၢ်အိၣ်ဘျးကသ့ၣ်ဒီး တၢ်လဲၤလိာ် အကတီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤတၢ်ဂၤစုာ်စုာ်ခဲလၢာ် ကဘၣ်သ့စုဖဲအန့ၣ်လီၤဆူတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အပူၤ, ဒီဖျိတၢ်စူးကါ တၢ်ဟးလိာ်, ဒီး တချးတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်ဒီး တၢ်အိၣ်ကျဲၤသးတဖၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤကဆၢကဆိတၢ်ဒီးတၢ်မၤသံကွၢ်တၢ်ဆါအဃာ်-

YouthCity အတၢ်လီၤခဲလၢတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ဒုးအိၣ်ဒီး တၢ်ကဆၢကဆိဒီး တၢ်သ့စီကွၢ်တၢ်ဆါအဃာ်တၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ် တၢ်မဲာ်ဖံးခိၣ်လၢတၢ်ဘၣ်ထိးအီၤအါတဖၣ် ကဘၣ်တၢ်မၤကဆၢ ကဆိအီၤဒီးသ့စီကွၢ် တၢ်ဆါအဃာ်ဖဲ တၢ်စူးကါ တဘျီစုာ်စုာ်ဝံၤအလီၤခဲလၢလီၤ. ပဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤတဖၣ်လၢ တၢ်မၤသံကွၢ်တၢ်ဆါအဃာ်ဒီး တၢ်မၤကဆၢကဆိ ပလီၤကဝီၤတဖၣ်လၢတၢ်ကမၤအီၤတချုးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ, ဖဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအကတီၢ်, ဒီးဖဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဝံၤအခါန့ၣ်လီၤ. သးစၢ်တဖၣ်တၢ်ကဆၢကဆိအီၤလၢ ကမၤစၢၤပၤပၤယၢ် လီၤကဝီၤတဖၣ် ကဆၢကဆိဒီး အိၣ်လၢအလီၤအကျဲၤန့ၣ်လီၤ. YouthCity တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ခဲလၢတဖၣ် တၢ်ကဘၣ်မၤကဆၢကဆိအီၤ ဒီးမၤသံကွၢ်တၢ်ဆါအဃာ်လီၤတၢ်လီၤဆဲးတဘျီယီဖဲ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤကတၢ်ကိးနၤဒဲးစုာ်စုာ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဆိးကွၢ်ဖိလစံာ်-

န့ၣ်မ့ၢ်တအိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ၤဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်န့ၣ်, အဝဲသ့ၣ်ကြၢၤအိၣ်လၢဟံၣ်ဒီးတကြၢၤထီၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖိသ့ၣ်တဂၤ အတၢ်ဆါပနီၣ် တဖၣ်မ့ၢ်အိၣ်ထီၣ်ဖဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအကတီၢ်အပူၤန့ၣ်, ပုၤမၤတၢ်ဖိကဟံၣ်လီၤဆီဖိသ့ၣ်တဂၤလၢ အပူၤဖျဲးဒီး တၢ်ဘၣ်ယိၣ် ဒီး ဟ့ၣ်လီၤ. ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူစါယါဘျါဆိဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုကယၢ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံး, ဆဲးကျိးမိၢ်ပၤတဖၣ်ဒီး ဃုးခွဲးလၢ တၢ်ကဟဲကိးကွၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤအချ့ဖဲကသ့န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ တၢ်ကဲခိၣ်ကဲန့ၣ် ကမၤသကိးတၢ် ဒီးမိၢ်ပၤတဖၣ်လၢကကွၢ်စူၣ်ကယၢ်ဖိသ့ၣ်အတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဒီးတၢ်ဆါပနီၣ်တဖၣ်လၢကဆါတၢ် တၢ်ဆါကတီၢ်လၢ ဖိသ့ၣ် ဟဲက့ၤကဒါက့ၤဆူ YouthCity သ့န့ၣ်လီၤ. န့ၣ်မ့ၢ်တထီၣ်ကိၣ်ဖျိလၢတၢ်ဆိးကွၢ်န့ၣ် အဝဲသ့ၣ်တကြၢၤထီၣ်စ့ၢ်ကိး YouthCity ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဆဲးကျိး Community Programs Manager လၢ ကဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ် မ့ၢ်လၢန့ၣ်ဖိတထီၣ်ဝဲ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဘၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

Covid 19 အတၢ်သိၣ်တၢ်သီအသနိတဖၣ်-

သန့ၤထီၣ်အသးလၢတၢ်န့ၣ်ကျဲၤလၢ ဝ့ၢ်တၢ်တီခိၣ်ရဲၣ်မဲအဖိခိၣ်န့ၣ် သးစၢ်ဒီး ပုၤမၤတၢ်ဖိကလူပိာ်မၤထွဲ တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ တၢ်န့ၣ်ကျဲ တဖၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်အီၤလၢကမၤစၢၤပၤပၤယၢ် တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဒီး တၢ်ပူၤဖျဲးဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်လၢ ပပုၤတဝါ အပူၤန့ၣ်လီၤ. သးစၢ်ဒီး ပုၤမၤတၢ်ဖိဃုထၢလၢကထီထီၣ် တၢ်ကျၢၢ်ဘၢမဲာ်တဖၣ်သ့ ဒီး YouthCity ကဟ့ၣ်လီၤ တၢ်ကျၢၢ်ဘၢမဲာ် တဖၣ် ဒ်တၢ်လိၣ်အိၣ်အသးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီးတၢ်န့ၣ်ကျဲအဂၤကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤဒဲးတၢ်လိၣ်အိၣ်အသးန့ၣ်လီၤ.

စကူၣ်တၢ် (Scooter), လ့ၣ်ယီၤ, ဒီး တၢ်လိာ်ကွဲပျီအတၢ်မၤန့ၣ်ခွဲး-

သးစၢ်တဖၣ်ဒီးလ့ၣ်ယီၤ မ့တမ့ၢ် စကူၣ်တၢ်တဖၣ် ဖဲ YouthCity တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအန့ၣ်ရံၣ်တဖၣ်အကတီၢ်ပူၤသ့န့ၣ်လီၤ. ဖဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်ရံၣ်တဖၣ်အပူၤ သးစၢ်တဖၣ်အလိၣ်အိၣ်လၢကထီထီၣ် ခိၣ်ကုာ်ဖဲအဒီးလ့ၣ်ယီၤ, နီၣ်တလူၣ်ဘ့ၣ်ဘၣ်, မ့တမ့ၢ် စကူၣ်တၢ်တဖၣ်အခါန့ၣ်လီၤ. လၢန့ၣ်အမဲာ်ညါ, တၢ်လိာ်ကွဲပျီတၢ်ပီးတၢ်လီၤန့ၣ်တၢ်ကပျဲအီၤ ဖဲပုၤတဝါ တၢ်အိၣ်ဆူၣ် အိၣ်ချ့တၢ်အိၣ်သးတဖၣ် ဘၣ်တၢ် ပၤပၤယၢ်အီၤသမ့းန့ၣ်လီၤ.

ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီး YouthCity အတၢ်ဃုန့ၣ်ပုၤမၤတၢ်ဖိအကျိၤအကျဲ-

YouthCity အပုၤမၤတၢ်ဖိခဲလၢဒီးန့ၣ်ဘၣ် တၢ်မၤလိတနီၣ်န့ၣ်အစ့ၤကတၢ် အန့ၣ်ရံၣ် 20 န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိပာ်ဃုာ် ပုၤလိၣ်ဘိ တၢ်ဒိၣ်ထီၣ်ထီထီၣ်, ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူစါယါဘျါ, CPR, တၢ်သိၣ်ဃီၣ်သီဃီၣ်အတၢ်ဂဲၤလိထံသးလၢအကြၢၤအဘၣ်, တၢ်ဟံးတၢ်ဖိာ် တၢ်အိၣ်တၢ်အီ, သိလ့ၣ်ဖးဒိၣ်တၢ်မၤလိ, တၢ်နီၣ်သိလ့ၣ်လၢအဒိသဒါလီၤသး, တၢ်ဒိသဒါဖိသ့ၣ်တၢ်မၤတရီတပါ, ဒီး တၢ်ဂဲၤလိ ထံသး အဂ့ၤကတၢ်လၢ တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤလိမိၢ်ပၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤမၤတၢ်ဖိဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤလိမိၢ်ပၤသန့ၤထီၣ်အသးလၢ အဝဲသ့ၣ် အတၢ်စံာ်စါဂံၢ်ထံးဒီးတၢ်လဲၤခီဖျိန့ၣ်လီၤ. ပုၤမၤတၢ်ဖိခဲလၢမၤပျဲတၢ်ဝဲ တၢ်သမံသမိးကွၢ်တၢ်စံာ်စါဂံၢ်ထံးလၢ ဘၣ်တၢ်မၤအီၤ ခီဖျိ ဖိသ့ၣ်တၢ်ကဟုကယၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လိၣ်ပျဲအဝဲဒီးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟဲဆၢဒီးဟဲကိးက့ၤန့ၢ်ဖိ-

YouthCity အလီၢ်တခါစုၢ်စုၢ်အိၣ်ဒီး တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲအတၢ်တုၤတိၢ်ကျဲဒီးအတၢ်ဆီလီၤဟံလီၤသးလီၤဆီန့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဘၣ် Community Programs Manager လၢဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤမူဒါလၢကဒီးန့ၣ်ဘၣ် တၢ်ပတုၣ်သိလ့ၣ်တၢ်န့ၣ်ကျဲဒီး တၢ်သိၣ်တၢ်သီ အသနီၣ် တဖၣ် လၢအအိၣ်လီၤတၢ်လီၤဆဲးလၢတၢ်လီၤအဖီခိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်. YouthCity ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ် အိၣ်ဒီးမူဒါလၢဖိသၣ်တဖၣ်လၢ ဆဲးလီၤမံၤလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲအပူၤတဘျီဃီဖဲ က့ၢ်အဒၢလွဲသိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤသးစၢ်ခဲလၢကဘၣ်တၢ်ဟဲကိးက့ၤအီၤဖဲ ဟါခီ 6:00 န့ၣ်ရံၣ်ကိးနံၤဒဲးန့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဟ့ၣ်ဖျါထီၣ်လၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤတၢ်ဘိၣ်အဖီခိၣ်လၢမတၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်စိတၢ်ကမီၤလၢကဟဲကိးန့ၣ်လီၤ YouthCity လဲၣ်န့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်ဘၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤအီၤလၢကပျဲပုၤသးစၢ်တဖၣ်ထဲဒၣ်ဆူ ပုၤလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်စိတၢ်ကမီၤလၢအမံၤအိၣ်လၢ တၢ်ဆဲးလီၤမံၤလံာ်ကိၣ်ဒိအပူၤန့ၣ်လီၤ.

ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဆဲးကျိးတဖၣ်-

မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်လီၤပုၤခဲလၢကလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်စိတၢ်ကမီၤလၢကဟဲကိးန့ၣ်လီၤအမံၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ, တၢ်ဟးထီၣ်ကွံာ် လံာ်ကိၣ်ဒိအံၤတၢ်ဖၢန့ၣ်လီၤအီၤလၢ ပတၢ်ဆဲးလီၤမံၤတၢ်ပိးတၢ်လီၤတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤမၤလီၤတၢ်လၢ ကကွဲးလီၤ ပုၤတဂၤစုၢ်စုၢ်ခဲလၢတဖၣ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်စိတၢ်ကမီၤလၢကဟဲကိးန့ၣ်ဒီးကမၤလီၤတၢ်လၢ အဝဲသ့ၣ်န့ၣ်ပၢ်တၢ်ဟဲကိး တၢ်သိၣ်တၢ်သီအသနီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်ဖျါအီၤလၢအဖီလၢတက့ၢ်. ပုၤဒိၣ်တုၣ်ခိၣ်ပုၤလၢတၢ်တသ့ၣ်ညါအီၤတဖၣ် တၢ်ကသံကွၢ်အီၤ လၢ အမ့ၢ်မတၢ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်အိၣ်တၢ်အီၤဒီးတၢ်အိၣ်န့ၣ်ဂံၢ်န့ၣ်ဘါ-

YouthCity ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်အိၣ်ကျဲၤသးလၢအပုၤဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ကိးနံၤဒဲးန့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်မံၤရဲၣ်တဖၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ဖျါ အီၤ လၢတၢ်လီၤတတီၤစုၢ်စုၢ်အပူၤဒီး တၢ်မၤန့ၢ်အီၤသ့လၢတၢ်ဃုခွဲးအဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. မိၢ်ပၢ်တဖၣ်ဆၢစုၢ်ကိး တၢ်အိၣ်ကျဲၤသးလၢ အဝဲသ့ၣ်အဖီအဂီၢ်သ့ကိးနံၤဒဲးန့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤမၤလီၤတၢ်လၢ တၢ်အိၣ်အံၤအိၣ်ကတီၤသးလၢ တၢ်ကအိၣ်အီၤအဂီၢ်ဒီး တလိၣ်ဘၣ် တၢ်ခုၣ်ဒၢ မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤကိၢ်အီၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပဃုထီၣ်စုၢ်ကိးလၢ နက့ၢ်ဖိတဖၣ်အတၢ်အိၣ်တၢ်အီၤန့ၣ် တၢ်ကမၤနီၣ်မၤသါအီၤဒီးအဝဲသ့ၣ်အမံၤန့ၣ်လီၤ. က့ၢ်ဖိတဖၣ်ကြၢၤဟဲစိာ်ထံပလီၤတဖျါကိးနံၤဒဲးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်အံၤမ့ၢ်မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်အမူအဒါလၢ ကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ မ့မ့ၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်အဖီအိၣ်ဒီး တၢ်အိၣ်တၢ်အီၤ တၢ်တဘၣ်လီၢ် ဒီးသ့ၣ်ထံးတဖၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤကဟ့ၣ်လီၤတၢ်အိၣ်ကျဲၤသးတၢ်ဃုထာတဖၣ်လၢ အကြၢၤအဘၣ်လၢ ပုၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢအအိၣ်ဒီး တၢ်အိၣ်တၢ်အီၤတၢ်လိၣ်ဘၣ်လီၤဆီတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဟ့ၣ်ဖျါထီၣ်လၢ တၢ်ဆဲးလီၤမံၤလံာ်ကိၣ်ဒိအဖီခိၣ်ဘၣ်ဃးန့ၣ်အတၢ်တဘၣ်လီၢ်ဒီးသ့ၣ်ထံးတၢ်တြီဃာ်တဖၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်ဆူးတၢ်ဆါ-

ပုၤသးစၢ်လၢအအိၣ်ဒီး, ဘၣ်ဆၢတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အီၤထဲဒ်အံၤ, တၢ်ဆါပနီၣ်တဖၣ်လၢအဖီလၢတမံၤဂ့ၤတမံၤဂ့ၤတကြးထီၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဘၣ်-

- တၢ်လိၤကိၢ်
- တၢ်ကူး
- တၢ်ကသိတလၢတပဲၤ
- တၢ်ဟၢဖၢလူ
- တၢ်ဘိး
- တၢ်ဘၣ်တမ့ၢ်လၢအနး ဒီး/မ့တမ့ၢ် ကိၢ်ယုၢ်ဆါ
- နီၢ်ခိအတၢ်ကိၢ်တၢ်ခုၣ်အိၣ်အါန့ၢ် 99 ဒံၢ်ကရံၣ်
- ဖိသၣ်ဒီး ပုၤဒိၣ်တုၣ်ခိၣ်ပဲၤတဖၣ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါပနီၣ်တဖၣ်တမံၤဂ့ၤတမံၤဂ့ၤအံၤန့ၣ် တဘၣ်န့ၣ်လီၤဆူ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အပူၤဒီး ကဘၣ်ဆဲးကျိးအဝဲသ့ၣ်အပူၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့လၢကဟံၣ်ဂၢၢ်ပၢ်ကျဲၤ မ့ၢ်အဝဲသ့ၣ်တဖၣ်အိၣ်ဝဲဒီး COVID-19 ဧါ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဂၤတမံၤဂ့ၤတမံၤဂ့ၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤတဂၤဂ့ၤတဂၤဂ့ၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးပတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်, ကိၣ်ဖိ မ့တမ့ၢ် ပုၤမၤတၢ်ဖိမ့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်ဖျါလၢအအိၣ်ဒီး COVID-19 န့ၣ်, အလိၣ်အိၣ်လၢတၢ်ကပံး ပဝဲၤလီၢ်တစိၢ်တလီၢ်န့ၣ်လီၤ.

နကိၣ်ဖိမ့ၢ်န့ၣ်ဖျါတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအပနီၣ်တဖၣ်ဖဲဟဲတုၤဆူတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အံၤဝံၤအလီၢ်ခဲန့ၣ်, ပကဟံၣ်လီၤဆီအဝဲသ့ၣ်လၢ သးစၢ်အဂၤ တဖၣ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ. နဖိကဘၣ်တၢ်အံးထွဲကွၢ်ထွဲအီၤလၢ တၢ်လီၢ်လၢအဘၣ်ဘျီအပူၤန့ၣ်လီၤ. နကိၣ်ဖိမ့ၢ်ဆိးက့ၤ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ဆါကတီၢ်အပူၤန့ၣ်, တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ခိၣ်န့ၣ် ကဆဲးကျိးနးဒီး ကလိၣ်ဘၣ်န့ၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤအိၣ်ဒီး တၢ်စိတၢ်ကမီၤ တဂၤလၢကဟဲကိးက့ၤန့ၣ်လီၤ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဘျီပီၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးကျိးမိၢ်ပၢ်မ့ၢ်တန့ၢ်န့ၣ်, သးစၢ် အဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ တၢ်ဆဲးကျိးနီၣ်ဂံၢ်တဖၣ်တၢ်ကကိးအီၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဘၣ်ဒိဘၣ်ထံးတဖၣ်-

YouthCity ပုၤမၤတၢ်ဖိခဲလၢဘၣ်တၢ်သိၣ်လိအီၤလၢ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူစါယါဘျီဒီး CPR အပူၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲတၢ်ဘၣ်ဒိဘၣ်ထံး တဖၣ်လၢအဖျါတဒိၣ်ဘၣ်လၢအန့ဆၢအပူၤန့ၣ်, ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူစါယါဘျီကဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ် အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲတၢ်အိၣ်သးလၢအနးတဖၣ်အပူၤန့ၣ်, ပကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါမိၢ်ပၢ်အချ့ဖဲကသ့န့ၣ်လီၤ. တၢ်အလိၣ်မ့ၢ်အိၣ်န့ၣ်, ပကကိး မ့တမ့ၢ်ဆဲးကျိးပုၤဒိၣ်တုၣ်ခိၣ်ပဲၤအဂၤတဖၣ်လၢ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ဆဲးကျိးစရီအပူၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤမၤတၢ်ဖိကမၤတၢ်ဒိ အဝဲသ့ၣ် အတၢ်ဆါတဲာ်အဂ့ၤကတၢ်လၢ ဖိသၣ်အတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤပၣ်ဃုာ်ဘၣ်ဆၢ တမ့ၢ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အီၤထဲ- တၢ်ကိးသိလ့ၣ်တီပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤ CPR မ့တမ့ၢ် ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူစါယါဘျီအကျိၤအကျဲၤအဂၤတဖၣ်သ့န့ၣ်လီၤ.

ကသံၣ်ကသီ-

YouthCity တဟ့ၣ်နီၤလီၤကသံၣ်ကသီနီတမံၤဆူ ပုၤန့ၣ်လီၤပၣ်ဃုာ်တၢ်တဖၣ်လၢအဆဲးလီၤမံၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဆဲးန့ၢ်ကသံၣ်ဒိသဒါတၢ်ဆါတဖၣ်-

ဖိသၣ်ကိးဂၤဒီးအလိၣ်အိၣ်လၢကအိၣ်ဒီး တၢ်ဆဲးန့ၢ်ကသံၣ်ဒိသဒါတၢ်ဆါတဖၣ်လၢအမၤအသးခ့ၤခါခဲအံၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟံၣ်သ့ၣ်ဟံၣ်သးအတၢ်မုၢ်လၢတဖၣ်-

YouthCity မုၢ်လၢလၢ ဖိသ့ၣ်တဖၣ် ကဖံးတၢ်မၤတၢ်လၢတၢ်ဟံၣ်ကဲဒီးတၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးန့ၣ်မူဒါဖဲအိၣ်ဖဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤ အကတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. ပမုၢ်လၢလၢ ဖိသ့ၣ်တဖၣ် ဟံၣ်ကဲ ကိဖိအဂၤ, ပုၤမၤတၢ်ဖိ ဒီး ပုၤဒိၣ်တုၣ်ခိၣ်ပုၤအဂၤ, တၢ်ပိးတၢ်လီၤ, တၢ်ဖိတၢ်လံၤ, ဒီး အဝဲသ့ၣ်အနီၢ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲအသးန့ၣ်လီၤ. သးစၢ်လူၤပိၢ်မၤထွဲ တၢ်မုၢ်လၢတဖၣ်အံၤမ့ၢ်တန့ၢ်ဘၣ်န့ၣ်, တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤပုၤမၤတၢ်ဖိကဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်ကဲထီၣ်ပိၢ်ထွဲတၢ်ဂၤအခံ တဖၣ် လၢအကြၢးအဘၣ်လၢ ကမၤစ့ၤလီၤ တၢ်ဟံၣ်သ့ၣ်ဟံၣ်သးအံၤန့ၣ်လီၤ.

ဖဲတၢ်ဟံၣ်သ့ၣ်ဟံၣ်သးလၢအတဂ့ၤဟဲဒိၣ်ထီၣ်နးထီၣ်အခါ ဖိသ့ၣ်တဖၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်အီၤထးခိၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ် ဒီး ပုၤမၤတၢ်ဖိကနဲၣ် ကဒါက့ၤအဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဟံၣ်သ့ၣ်ဟံၣ်သးအကျဲၤဆူ တၢ်ဃုထၢတဖၣ်လၢအဂ့ၤအါထီၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟံၣ်သ့ၣ်ဟံၣ်သးလၢအတဂ့ၤအံၤ မ့ၢ်မၤဒီးအသးဆူညါကွၢ်ကွၢ်န့ၣ်, တၢ်ကဲထီၣ်ပိၢ်ထွဲတၢ်ဂၤအခံအဂၤတဖၣ်တၢ်ကမၤအီၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကဲထီၣ်ပိၢ်ထွဲတၢ်ဂၤအခံ တဖၣ် အိၣ်ရဲၣ်လီၤအသးလၢ တၢ်အိၣ်ကတီၢ်တဖၣ်ဖိ, တၢ်အိၣ်ကတီၢ်လၢလၢဆုဆုလၢ တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ မ့တမ့ၢ် တီၤအပူၤ, တၢ်ဟံးန့ၣ်ကွၢ် တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လီၤဆီအဂၤတဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ထံၣ်လိၣ်သးဒီး ကိဖိအမိၢ်ပၢ် မ့တမ့ၢ် ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဖဲတၢ်အိၣ်သးတဖၣ်လၢ တၢ်ဟံၣ်သ့ၣ်ဟံၣ်သးတဂ့ၤမၤဒီးအသးဆူညါကွၢ်ကွၢ်တုၤတၢ်ဆၢကတီၢ်ဖးယံၢ်အပူၤန့ၣ်, ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် တၢ်ကဆိကတီၢ်ဃာ်ကိဖိလၢ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤ မ့တမ့ၢ် လၢတၢ်အိၣ်သးလၢအနးတဖၣ်အပူၤန့ၣ်, တၢ်ထူးထီၣ်ကွၢ်အီၤ န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆိကတီၢ်တၢ်တဖၣ်အိၣ်ရဲၣ်သးလၢ 1 သီ တုၤ 5 သီန့ၣ်လီၤ. တချုးတၢ်မၤတၢ်ဆိကတီၢ်တခါဘၣ်န့ၣ်, တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤခိၣ်န့ၣ်, ကိဖိ, ဒီး မိၢ်ပၢ်ကထံၣ်လိၣ်သးဒီး တုၤဃီၤဆူ တၢ်ဆိကတီၢ်တၢ်တိၢ်ကျဲၤလၢတၢ်တူၢ်လိၣ်အီၤသ့န့ၣ်လီၤ. တၢ်ထံၣ်လိၣ်သးဒီး လီၢ်ကဝီၤ Senior Community Program Manager န့ၣ်အလိၣ်အိၣ်ဝဲတချုးကိဖိဟဲက့ၤကဒါက့ၤဆူ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်အိၣ်သးအနးတဖၣ်အံၤအပူၤ, YouthCity ပၤဃာ်တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢ ကဆိကတီၢ် မ့တမ့ၢ် ထူးထီၣ်ကွၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤပၢ်ဃုာ်တၢ်တဂၤန့ၣ်လီၤ.

YouthCity တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ် တဝံသးစူၤ တၢ်မၤတရီၤတပါတၢ်နီတစဲးဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤတရီၤတပါ, တၢ်မၤတရီၤတပါ အတၢ်မၤပျံၤမၤဖုး, ဒီး တၢ်မၤနၢၤမၤဃုာ်တၢ်အတၢ်အိၣ်သးတဖၣ်မ့ၢ်အိၣ်ထီၣ်န့ၣ်, ကိဖိတဖၣ်တၢ်ကဆိကတီၢ်အီၤ မ့တမ့ၢ် ထူးထီၣ်ကွၢ်အီၤတဘျီဃီန့ၣ်လီၤ. မိၢ်ပၢ်တဖၣ်တၢ်ကဆဲးကျိးအီၤဒီးတၢ်ကမၤအဟဲကိးက့ၤအဝဲသ့ၣ် အကိဖိတဖၣ် အချ့ဖဲ ကသ့န့ၣ်လီၤ. ပုၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်မၤနၢၤမၤဃုာ်, တၢ်တဒုးပၢ်ဃုာ်တၢ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤနၢၤမၤဃုာ်တၢ်လၢ social media အဖီခိၣ်န့ၣ် တၢ်ကဆိကမိၢ်အီၤဒ် တၢ်မၤနၢၤမၤဃုာ်အအါအသီလၢအနးအသိးဒီး တၢ်သိၣ်ဃီၣ်အီၤလၢတၢ်ဆိကတီၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ထူးထီၣ်ကွၢ်အဂီၢ်သ့လီၤ.

တၢ်လိာ်ကွဲတဖၣ်, တၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ် ဒီး လီတဲစိစုဖိၣ်တဖၣ်-

YouthCity ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ, တၢ်အိၣ်တၢ်အီၤ, တၢ်လိၣ်တၢ်လဲး, ဒီး တၢ်ပိးတၢ်လီၤလၢ ပုၤန့ၣ်လီၤပၢ်ဃုာ်တၢ်ခဲလၢအဂီၢ်လီၤ. ပတတူၢ်လိာ်ဟံးန့ၣ်မူဒါလၢ တၢ်လိာ်ကွဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဖိတၢ်လံၤအဂၤတဖၣ် ဒ်သိး လီတဲစိစုဖိၣ်, ဖိသ့ၣ်တၢ်လိာ်ကွဲ မ့တမ့ၢ် ဖဲဖိကဟ့ၣ်တၢ်လိာ်ကွဲ game လၢတၢ်ဟဲစိအီၤလၢဟံၣ်အပူၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤ အသ့ၣ်လီၤသးလၢ ကျဲတဘီလၢအအိၣ်ဒီး တၢ်ဆၢကတီၢ်စ့ၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်လိၣ်ဘၣ်အိၣ်စ့ၤလၢဖိသ့ၣ်အသးစၢ်ဆၢကဒံၤဒဲဒီဒီး တၢ်လိာ်ကွဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကန့ၣ်တၢ်သ့ၣ်ဝံၣ်သးဆၢလၢဟံၣ်န့ၣ်လီၤ. ပတြီကိဖိတဖၣ်လၢကဟဲစိ လီတဲစိစုဖိၣ်တဖၣ်ဆူ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤတသ့သန့က့ၤ, ပအိၣ်ဒီးတၢ်သိၣ်တၢ်သီအဃံးတဖၣ်ဘၣ်ဃး တၢ်စူးကါလီတဲစိတဖၣ်ဖဲ ပတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤန့ၣ်လီၤ. ပဖိလစံၣ်မ့ၢ်လၢ တၢ်တစူးကါအီၤဖဲ တီၤအဆၢကတီၢ်ဒီး, ကိဖိတဖၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်အီၤတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်တခါဒီး တၢ်ကမၤလဲၤစိအီၤဆူ ဝဲဒၢးလၢနံၤလၢအအိၣ်တၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မိၢ်ပၢ်တဖၣ်ဆဲးကျိးအဝဲသ့ၣ်အကိဖိတဖၣ်သ့ၣ်ခိဖိုပတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလီတဲစိဒီး

ကိုဖိတဖန်ဆေးကျိုးမိပင်တဖန်သွေ့ဖျိ တစ်စူးကါတင်ရုံတင်ကျဲလီတဲစိဒ်တင်လိပ်အိန်အသီးန့လီ.

ကိုဖိတဖန်မုပဲစိန်နီကစင်ဒဲအတင်ဖိတင်လံတဖန်ဆူတင်ရုံတင်ကျဲန့, ဝံသးစူမလီတင်လံ တင်ကဖိပံး
ဟ်ပနီအီလကမုတင်ပီးတင်လီမုတမု တင်လိပ်တင်လဲးတဖန်လကတင်မလံတင်ဆါအသင်ညီန့လီ. ပဘင်သး
မလီတင်လံကလူပိင်မလဲ တင်ပူဖျဲးဒီးတင်ဘင်ယိပ်တင်သိပ်တင်သီအသနီခဲလက်တဖန်လက ဘင်တင်ဒုးအိန်ထီအီခီဖျိ
တင်ရုံတင်ကျဲန့လီ. နီကစင်ဒဲအတင်ဖိတင်လံတဖန်တဘင်တင်ဟ်တင်အီဖဲ တင်သူင်ထီလကတနအဂီဘင် ဒီး
ကိုဖိခဲလက်တဖန်အလိပ်အိန်လက ကကွဲစိကွဲနီကစင်ဒဲတင်ဖိတင်လံတဖန်ဖဲန့ကတင် မုတမု အိန်ဒီးတင်ဘင်ယိပ်လက
တင်ကတင်ကွဲအီန့လီ.

ယကြားဟဲစိတ်တင်မနုလဟံလဲန့.

ပုန့လီပပင်ပုတင်တဖန်လကအဆဲးလီမံခဲလက်န့ တင်ကဟ့လီအီ ၁၅ဆဲးဆဲးဖိ ဒီး/မုတမု တင်လီတင်လီလက ကဟ်ဃာ
အဝဲသ့အနီကစင်ဒဲအတင်ဖိတင်လံတဖန်န့လီ. လကမလီတင်တင်ကိခါကတီလက အပူဖျဲးဒီး
တင်ဘင်ယိပ်ဒီးအကဲထီလိပ်ထီအဂီ ပဟ့ကူန့ဟ့ဖဲသးစင်လက ကဟဲစိတ်တင်ဖိတင်လံလကအဖီလ်တဖန်လက
အအိန်တင်ဖဲတင်ရုံတင်ကျဲလဲလက တင်ကိခါကတီအဂီန့လီ.

- ဆုကူဆုကူ အတင်လဲလိာအအိန်ဖဲ YouthCity သ့... မုမုလကဂီဂီအူတဖန်အိန်ထီအခါ
- ဆုကူရှားယိယိ
- တင်ကူတင်သီးလကအကြားဒီးတင်ဆါကတီကလဲသိပ်ဂီဒ်အလိပ်အိန်ဝဲအသီး

တင်မတရီတပါ/တင်လီတင်လံလကကွဲထွဲတင်-

ဒ်တင်ကွဲထွဲသ့ပုစဲနီတဖန်အသီး, ပန့ဖိန့ကမီလကသဲစးလကဟ်ဖျါထီန့ ဖိသင်အတင်မတရီတပါ မုတမု
တင်လီတင်လံ ကကွဲထွဲတင်အတင်ဂုလက တင်ဆိကမိပ်တယာန့အီတမံဂုတမံဂုန့လီ. ပတအိန်ဒီးတင်သးဒုဒီလက
ကကွဲဃုတင်မတရီလကဖိသင် တဂုတဂုအဂီဘင်.

တင်သူင်တမံသးတမံဖိလစံန့-

တင်ရုံတင်ကျဲအပူန့လီပပင်ပုတင်, မိပင်, မုတမု ပုကွဲထွဲတင်တဂု မုအိန်ဒီး တင်ဘင်ယိပ်တင်ဒီး YouthCity ကိုဝံဒီး
တင်ကိခါတင်ရုံတင်ကျဲ မုတမု ပုမတင်ဖိတဖန်န့, ကြားစူကါတင်သူင်တမံသးတမံတင်မအကျဲအကွဲလကအဖီလ် န့လီ.
တင်ဘင်ကိဘင်ဂီ မုတမုအိန်ဘင်န့, ဝံသးစူတင်ပိပ်တင်ဂုဆိဒီး Senior Community Program Manager န့တကွဲ.
နတင်ပိပ် န တင်ဘင်ယိပ်တင်ဒီး နလီကဝီတင်ရုံတင်ကျဲခိန်န့မုတသ့, မုတမု ဃုထံန့တင်အစာမုတသ့န့, ဝံသးစူ
ဟ်ဖျါထီန့တင်ဘင်ယိပ်တင်လကထဲခိန် မုတမု လကတင်ကွဲးဆူ Youth & Family Associate Director န့တကွဲ. Associate
Director ကဆဲးကျိုးနုလကတင်ပိပ်တင်တင်ဘင်ယိပ်တင်တဖန်ဒီးနုဒီး ပုမတင်ဖိတဖန်လကအပင်ဃာ ဒ်သီး ကဆါတင်
တင်အစာတခါန့လီ. နတင်ဘင်ယိပ်တင်အံ တင်မုတဘျဲအီတုနတင်သူင်မံသးမုတဘင်, မုတမု နမုအိန်ဒီး
တင်ဘင်ယိပ်တင်ဘင်ဃးဒီး တင်ရုံတင်ကျဲအ Associate Director န့, နဟ်ဖျါထီန့ နတင်ဘင်ယိပ်တင်လကထဲခိန် မုတမု
လကတင်ကွဲးအပူဆူ Salt Lake City အ Youth and Family Division Director သ့န့လီ. Division Director ကတင်ပိပ်
တင်ဘင်ယိပ်ဘင်ဘီဒီးနုဒီး ပုမတင်ဖိလကအပင်ဃာလကဆါတင်တင်အစာတခါန့လီ. န တင်ဘင်ယိပ်တင်
တင်မုတဘျဲအီတုနတင်သူင်မံသးမုတဘင်, မုတမု နမုအိန်ဒီးတင်ဘင်ယိပ်ဘင်ဃးဒီး တင်ရုံတင်ကျဲအ Division Director န့,
နဟ်ဖျါထီန့တင်ဘင်ယိပ်ဘင်ဘီတဖန်လကတင်ကွဲးအပူဆူ Salt Lake City's Community and Neighborhoods
Department အ Deputy Director အအိန်သ့ န့လီ. Deputy Director ကမတင်ဆါတင် လကခံကတင်
ဘင်ဃးတင်ဂုအံတင်ကဘျဲအီဒ်လဲဒီး ဆုကဒါကွဲတင်စံးဆါဆူ ပုန့လီပပင်ပုတင်အအိန်န့လီ.